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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mladen Bastijanić (Demokrati) je na 17. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 5. travnja 2023. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
„Suživot na dijelu prostora Novih kuća na Vinežu je za pojedine obitelji poput „noćne more“. 
Uzrok svih problema su dvije osobe koje su ujedno i nosioci stanarskog prava naših gradskih 
stanova. Te osobe svojim ponašanjem i svojim djelovanjem utjeruju „strah u kosti“ susjedima 
i stanarima. Stvaraju buku, prigovaraju i prijete. U razgovoru sa susjedima dobio sam uvid u 
situaciju i zaključak je da „svi sve znaju o tom slučaju ali da se godinama ništa ne poduzima i 
da će vremenom biti sve gore“. Više puta je intervenirala i policija. 
Pitam Gradonačelnika Grada Labina-Što poduzima i što će poduzeti po tom pitanju s obzirom 
na činjenicu da su, ponavljam uzrok tog problema korisnici gradskih stanova. 
Ujedno pozivam i prozivam MO Vinež, Socijalne službe grada Labina, PU Labina da se 
konačno uključe u rješavanu tog problema jer se u javnosti govori da se te osobe bave 
sumnjivim poslovima – (dilanjem). Pozivam da se ustvari svi mi uključimo u borbu protiv 
raspačavanja droge svih vrsta i da naš Vinež bude primjer za miran suživot kao što je i nekad 
bio. Dužnost nam je da pomognemo našim nemoćnim i ugroženim sugrađanima i nemojmo se 
zavaravati sa mišlju „to se nama neće desiti“.  
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina: 
„Što se tiče prvog pitanja mislim da je apsolutno, po Vašem pitanju, jasno da aludirate na 
određeni slučaj. Neću konkretno govoriti, niste ni vi konkretno pitali. Biti ću korektan kao i Vi. 
Potez koji Grad Labin poduzima i koji je na neki način najlogičniji, i u ovom trenutku vjerojatno 
nulti, eventualno prvi korak, je da će se sazvati Vijeće za prevenciju protiv kriminaliteta. 
Normalno na tom sastanku će biti predstavnici tog Vijeća, predstavnici MUP-a, Ispostave Labin 
i gdje će se otvoreno razgovarati. Ja ne znam za toliko toga. Znam za jedan slučaj. Ne bi 
govorio više od toga. Situacija je malo specifična. Apsolutno se slažem u konstataciji da, što 
se tiče problema i dostupnosti narkotika, uvijek je to bio problem, uvijek je to bio problem u 
urbanim naseljima, a danas je to puno veći jer je to sve dostupnije. Sjećate se, prije dvije 
godine smo imali sastanak na tu temu. Nakon toga su se desili određeni postupci MUP-a i 
akcije. Nadam se da će i ovaj put oni tako promptno reagirati ali o tom potom. Najprije Vijeće 
za prevenciju i nakon toga sljedeći koraci.“ 
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